

HOUSE OF COMMONS

Issue No. 19

Thursday, May 26, 1983
Tuesday, June 28, 1983

Chairman: Mr. Robert Daudlin

CHAMBRE DES COMMUNES

Fascicule n° 19

Le jeudi 26 mai 1983
Le mardi 28 juin 1983

Président: M. Robert Daudlin

Minutes of Proceedings and Evidence of the Sub-Committee of the Standing Committee on Agriculture on

Farm Credit Arrangements

RESPECTING:

Bill C-653, An Act to amend the Farmers' Creditors Arrangement Act

INCLUDING:

The First Report to the Standing Committee on Agriculture

Procès-verbaux et témoignages du Sous-comité du Comité permanent de l'agriculture chargé d'étudier

Les accords relatifs au crédit agricole

CONCERNANT:

Projet de loi C-653, Loi modifiant la Loi sur les arrangements entre cultivateurs et créanciers

Y COMPRIS:

Le premier rapport au Comité permanent de l'Agriculture

Based on the evidence heard to date, which is largely supportive of the concept embodied in Bill C-12, An Act respecting bankruptcy and insolvency, and the expressed preference for more all-encompassing legislation, your Sub-committee is of the view that the Government give consideration to the advisability of advancing Bill C-12, An Act respecting bankruptcy and insolvency.

Your Sub-committee is currently preparing its findings for the First Session of the Thirty-second Parliament, 1980-81-82-83

Compte tenu des témoignages entendus jusqu'à présent, lesquels soutiennent dans une large mesure le concept énoncé dans le projet de loi C-12, Loi concernant la faillite et l'insolvabilité, et de la préférence qui a été manifestée pour une législation plus complète, le Sous-comité estime que le gouvernement devrait songer à faire progresser le projet de loi C-12, Loi concernant la faillite et l'insolvabilité.

Le Sous-comité s'apprête à étudier ses conclusions pour la Première session de la trente-deuxième législature, 1980-1981-1982-1983